
 

 

 

Zápis z jednání  
Hladinové záchranné služby ČSJ 

 
Jednání se uskutečnilo dne 1.2.2024 od 20:00 on-line přes MS Teams. 

   
Přítomni: Robert Kába, Jiří Petr, Petr Přikryl, Jakub Rozsypal, Radek Satranský, Josef Sosnovec, 

Martin Soušek, Jan Tlášek, Radim Vašík, Lukáš Vavrla, František Viták  
Nepřítomni: Richard Kafka 

 

 

Program jednání: 

1. Informace z roku 2023 (školení, vyúčtování)  
2. Předpoklad na rok 2024 (školení, rozpočet)  
3. Úprava směrnic a formulář̌ů HZS  
4. Pomůcky pro záchranu HZS  
5. Diskuze 

 

Projednané body: 

1) Robert Kába informoval o proběhnutých školeních HZS v roce 2023. Od krajských náčelníků 
HZS vznikl dotaz, že nemají všichni proškolení členi HZS ještě dodané kartičky HZS. Proběhne 
kontrola vyrobených a dodaných kartiček a dořeší se dodání. 
Dále proběhla informace o čerpání rozpočtu HZS za rok 2023. 
 
2) Byl představen rozpočet pro HZS od ČSJ na rok 2024. Co se týče školení HZS na rok 2024, 
krajští náčelníci zjistí požadavky na školení a doškolení HZS, a předají informaci náčelníkovi HZS 
ČSJ. Podle požadavků budou určeny termíny a místa školení HZS. 
 
3) Náčelník HZS ČSJ Robert Kába předal návrh úpravy směrnic a formulářů pro HZS, které mají 
již delší platnost a potřebují upravit pro nynější potřeby školení členů HZS. Jednotlivý náčelníci 
HZS zapíšou poznámky a připomínky, které se postupně prodiskutují. A na základě dohodnutých 
změn se upraví směrnice i formuláře, a předají se ke schválení VV ČSJ. 
 
4) Na jednání byla probrána situace ohledně vybavení záchranných člunů pomůckami a 
lékárničkami. Vybavení člunů by bylo dobré dovybavit a hlavně sjednotit, s následnou návazností 
na školení HZS, na kterých by se školilo konkrétní použití. Byly představeny dvě vzorové 
lékárničky. Jedna, menší, by měla sloužit na rychlé použití na vodě, druhá větší a vybavenější, je 
již sestavena na rozsáhlejší pomoc na břehu. Centrální použití by též mělo výhodu konkrétnější 
výuky na školení, na přesné vybavení a použití lékárničky. 
 
5) V rámci diskuze byl vznesen dotaz na potřebu a výrobu kartiček HZS. Nedošlo ke shodě zda-li 
kartičky vyrábět, nebo zrušit, tak se k tématu ještě budeme vracet. 

 

 

  
Zapsal: Robert Kába 


